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Ritmewijziging ramingen UHT/Toeslagen II en werkstromen  
 
Actiepunten voor donderdag: 
 
HDFEZ:  
Bedragen die we per jaar gaan uitkeren wijzigen: Er staat nu 220 mln voor 2020, dit is verlaagd 
naar 150 mln. Het voorstel is om te verlagen naar 100 mln, zodat 120 mln die we nu niet uitkeren 
kan worden doorgeschoven naar de volgende jaren. 
Vandaag is nog de mogelijkheid om bedrag aan te passen in de miljoenennota. 
 
Stas: 
Niet spreken over ‘pas op de plaats’, maar een ‘ander tempo volgen’ met de uitbetalingen. 
 
Afgesproken wordt om donderdag bij het SCT aan te geven dat we in 2020 minder gaan uitgeven, 
maar dat we nog terug komen op welk bedrag het gaat worden voor 2020. Uitgangspunt is wel om 
te komen tot uitbetaling van 150 mln in 2020. 
 
De aangekondigde 108 uitbetalingen zijn gedaan en zijn goed gegaan. 

 
Meer scherpte in de brief over de brokken die we nu gaan doen: 

1. Special team voor ingewikkelde casussen formeren, uitkomsten mee nemen in de overige 
uitbetalingen. Ouders moeten zelf aangeven dat ze schrijnend zijn of PZB geven aan dat 
ouders schrijnend zijn,  het gaat om ca. 400 à 500 ouders. Special team met PZB en 
nieuwe inrichting SCT. SCT kan voortdurend als er zich iets voordoet een besluit nemen 
wat daarna ook vastgelegd wordt als beleidsbesluit. 

2. Alles aan doen om te zorgen dat half okt/1 nov klaar van start kan worden gegaan om 
grote aantallen te kunnen behandelen. Personeel moet er zijn, alles op alles zetten ook 
processen gereed. November t/m maart kunnen gebruiken om ca. 7000 mensen te kunnen 
behandelen. 

3. Zijn er nog versnellingsopties? Forfaitair voelt niet goed, maar ouders kunnen al 
deelbetaling krijgen op basis van CAF vergelijkbaar oid. Uitgekeerde bedrag hoeft niet te 
worden terugbetaald. 
 

As. donderdag wordt niet gesproken over 1 november als datum waarop de fabriek staat, maar zal 
worden gezegd dat we in de voortgangsrapportage op terugkomen wanneer en hoeveel mensen 
zijn uitbetaald.  
 
DG Toeslagen: besproken wordt dat er begonnen wordt met 40 casussen en de lessen daaruit 
gebruiken voor de anderen. 
Bemensing is het grote knelpunt waar we nu volledig op focussen. 
 
SZW: eens met de opzet. SCT inderdaad aanpassen om snel besluiten inzake kaders te kunnen 
nemen. SZW graag in aangepaste SCT. Geadviseerd wordt niet 40 als getal noemen in AO. 
 
Stas: 
Belangrijk de werkstromen uitgebreid te bespreken in een aparte sessie.  
Stappen en data moeten goed worden vastgelegd. 
SZW geeft aan hier graag bij aan te sluiten.  
 
 
 
 


